
Referat af Afdelingsbestyrelsesmøde i afd. 4.                                                                           05.11.2020 

 

1 Besøg af direktør Rene K. Rasmussen (RKR). 

2 Siden sidst. 

 

1: Under første del af afdelingsbestyrelsesmødet deltog AB’s direktør RKR. Afd.best. fik en gennemgang af 

finansieringsmulighederne omkring en eventuel renovering af afdelingen samt oplysninger om samarbejdet 

mellem Landsbyggefonden og boligforeningerne. RKR efterlod ingen tvivl om, at Landsbyggefonden stiller 

store krav til omfang, indhold, løsninger og materialer, men samtidig bidrager de også med støtten som 

gør, at sagerne hænger sammen finansieringsmæssigt. 

RKR fortalte også om ghettoproblematikker, benchmarking, byggekvoter og afdelingssammenlægninger. 

Bestyrelsen blev opfordret til at tale med teknisk afdeling om præmisserne for større udskiftninger i 

forbindelse med nyindflytning og anden vedligehold. 

Videoer til bedre forståelse af rettigheder ved at bo alment kan findes her: 

Sådan fungerer afdelingens budget: https://bosj.dk/budgetfilm 

 

Forstå Landbyggefonden på 1 minut: https://youtu.be/XFqpVg7Rzx4 

 

 

2: Siden sidst.  

Der er etableret batteribeholder samt beholder til småt elektronisk affald på Kærshøjvej. 

Registrering i forbindelse med oplæg til renovering påbegyndt.  

Afdelingens sociale arrangement er desværre stadig udsat på ubestemt tid. 

 

Referent Vagn. 

 

PS. Der kan stadig afhentes indlæg til postkasser på driftskontoret. Gener med afløb og kloak kan også 

meddeles driftskontoret. 


